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Kunsten at 
samarbejde

Når mange mennesker er sam
let for at træffe en beslut
ning, foregår det forhåbent
ligt på den måde, at alle 
implicerede parter giver de
res mening til kende, og på 
grundlag af de fremkomne op
lysninger træffes så beslut
ningen. Dette lyder meget 
enkelt og burde ikke være 
nogen grund til uoverens
stemmelse efter en sådan 
forhandling. Helt så let går 
det ikke altid. Det er nem
lig en kunst at samarbejde, 
navnlig i disse tider, hvor 
så mange instanser skal hø
res, inden beslutningen ta
ges. En samarbejdspartner 
skal være forberedt grundigt 
i de emner, hvor en beslut
ning skal tages, han skal 
kunne argumentere fornuf
tigt for sine synspunkter, 
men hvad der er lige så vig
tigt er, at han skal kunne 
lytte til og prøve og forstå 
de andres synspunkter, såle
des at beslutningen tages på 
et så bredt grundlag som mu
ligt. Det er ofte, man stø
der på folk, der kun taler 
og glemmer at lytte.
Ønsket for de forskellige 
afdelingers bestyrelse samt 
hovedbestyrelsen i året 1977 
må være, at de forstår at 
lytte til de andres menin
ger, at ingen føler sig for
urettet, fordi hans/hendes 

mening ikke blev den frem
herskende og at bestyrelser
ne må træffe beslutninger, 
som vil være medlemmerne til 
gavn i de kommende år. 
Med disse ord ønskes alle 
et godt nytår!

J.A.

moderne 
gymnastik

ÅSE LODAL ANDERSEN 
dyrker den form for gymna
stik, der hedder GYMNASTI- 
OUE MODERNE, en konkurren
cegymnastik, hvor et lege- 
redskeb er obligatorisk: 
tøndebånd, vimpel, sjippe
tov, bold eller køller. 
Der er lavet nogle inter
nationale regler, hvor der 
bliver stillet nogle be
stemte krav bl.a., at hver serie skal vare 1-1-^ min., 
hverken mere eller mindre, 
man skal udfylde et areal 
af 12 x 12 m, og desuden 
skal hver serie være så 
varierende som muligt. 
Gymnastioue Moderne blev 
’’opfundet" i 1963. Dengang



var der ca. lo, som dyrke
de det herhjemme - i dag 
er der 2-3oo.
Åse er med i DM-rækken i 
individuel, hvor hun sid
ste år blev nr. 2 i det 
samlede slutresultat, i 
boldserien blev hun nr. 1. 
For 3 år siden var Åse med 
til Verdensmesterskabet i 
Holland i Gymnastioue Mo
derne for hold, og sidste 
år var hun med til at åbne 
De olympiske Lege i Montre
al sammen med 12 andre lan
de, hvor hvert land deltog 
med 3 gymnaster.
Vi har den glæde, at Åse 
kommer og giver os en op
visning i de 4 disipliner 
til vores gymnastikafslut
ning i Skævinge Sportssal 
den 12/3.

4 DAGE,og nætter, PÅ

KRONBORG

Den 8.-9. og den 22.-23. 
januar var vi på kursus på 
Kronborg. Det blev afholdt 
af FASG & T's KM-udvalg. 
Formålet var at lære noget 
mere om foreningsarbejde. 
Programmet var fastlagt på 
forhånd, og blandt emnerne 
var: fritiden på idræts
pladsen, taleteknik, møde
teknik omkring bestyrelses
arbejde, PR-virksomhed, 
gruppedynamik og oplæg til 
generalforsamling.

Lørdag aften havde vi gene
ralforsamlingssituations
spil.
Foruden en masse viden kom 
vi hjem med en masse ideer, 
som vi fik af instruktører
ne, men også af de andre 
kursister. Man kan lære me
get af at høre, hvad de la
ver i andre foreninger.

JAN, CARL, BIRGIT, ULLA.

På gymnastikafdelingens ge
neralforsamling blev der fo. 
respurgt, om man ikke kunne 
tage folkedans på program
met. Vi synes, at det ville 
være en relevant ting at ta. 
ge op, og inviterer derfor 
alle interesserede til

FOLKEDANSEAFTEN
fredag den 25. marts kl. 2o 
på "Arresøhus".
Vi har fået fat i en meget 
dygtig instruktør, som vil 
aktivere os med forskellige 
danse. Indimellem vil der 
være mulighed for at købe 
forfriskninger i baren.
Af praktiske grunde vil det 
være nødvendigt, at inter
esserede melder sig til, 
senest lørdag den 19. marts 
hos: Mai Amundsen

LI. Lyngbyvej 14 
telf. Ilo43o



HOVEDGENERALFORSAMLINGEN

Tirsdag d. 8/2-1977 af
holdtes generalforsamling 
på "Arresøhus". 7o med
lemmer var mødt op og vi
ste dermed deres interes
se for foreningen. For
manden kom i sin beret
ning ind på den medlems
tilgang, der havde været 
i foreningen. Alle idræts
grene havde haft fremgang, 
i 1976 havde der været en 
tilgang på 121. Forening
en har nu 749 aktive og 
242 passive eller ialt 
991 medlemmer.
Efter udvalgsformændenes 
beretninger, der alle 
blev godkendt, fremlagde 
Anne Nielsen regnskabet. 
Det viste en samlet ind
tægt på kr. 534.336,35 og 
en samlet udgift på kr. 
523-362,05, kassebehold
ningen udgør kr. 11.372,3o. 
Foreningens størrelse ta
get i betragtning er det 
et imponerende resultat. 
Regnskabet blev godkendt. 
Formanden Bent Ove Larsen 
var på valg og blev gen
valgt med akklamation, ge
neralforsamlingen stod op 
og klappede i 3o sek. og 
takkede på den måde Bent 
for den fremragende ind
sats han har gjort for 
foreningen i det forløbne 
år.
Anne Nielsen modtog også 
genvalg ved akklamation. 
Først da der skulle væl
ges suppleanter til besty
relsen, måtte stemmesed
lerne frem, og her blev

valgt: Susanne Nielsen og 
Knud Ole Jensen.
Tre administrative ved
tægtsændringer blev en
stemmigt vedtaget af ge
neralforsamlingen .

TRÆNER SOGES. 
til damer

Det kniber desværre med 
en fodboldtræner til da
merne. Så hvis du går og 
har lyst til at komme 
lidt ud med nogle damer, 
så er du velkommen. 
Pigeholdet skal trænes 
af Otto Jensen.
Evt. henvendelse til: 
Susanne Kock, 
telf. llolll efter kl. 16.



DET NOSTALGISKE HJØRNE!

I idrætsforeningens gamle 
forhandlingsprotokol står 
der på allerførste side: 
F.A.S. 24de Kreds, stif
tet den 17. feb. 1878. 
Der tales allerede en del 
om vort nær forestående 
loo-års jubilæum. Skal det 
fejres behørigt, er det 
heller ikke for tidligt at 
beskæftige sig med det. I 
den forbindelse vil vi na
turligvis opfordre de "gam
le” idrætsudøvere i sognet 
til at se efter i gemmerne 
på loftet, i kælderen, i 
familiealbums, i skuffer 
etc. efter gamle billeder, 
programmer fra dilettant
forestillinger o.s.v.
Lad idrætsforeningen låne 
materialet nogle få dage. 
Det bliver naturligvis re
turneret helt og ubeskadi
get, det skal blot affoto
graferes, således, at vi 
engang i løbet af januar/ 
februar 1978 kan lave en 
hyggeaften, hvor hele i- 
drætsforeningen kan be
skæftige sig med "DE GODE 
GAMLE DAGE".
Vi har allerede fået om
kring 4o gamle billeder, 
men vi mangler netop det, 
der ligger i jeres skuffe. 
Det er jer, der kan hjæl
pe, ikke kun med billedma
teriale, men også med be
skrivelser af foreningens 
aktiviteter op gennem åre
ne.
Gør loo-års jubilæet så 
alsidigt som muligt, kon

takt et af bestyrelsesmed
lemmerne, eller Max Ynill, 
Bolandsvej 14, Meløse, tlf 
11 o2 62.
På forhånd tak.

m.y.

NATURLIG FORKLARING
Lægen undersøger en ikke 
længere helt ung kvinde og 
siger: "Hjerte, lunger og 
blodtryk er helt i orden, 
men Deres navle synes mær
keligt deformeret. Skyldes 
det en ulykke eller stam
mer det fra fødslen?" 
"Hverken eller! Jeg har i 
seks år været fanebærer i 
idrætsforeningen!"



FRA AFDELINGERNE

fodbold

aften. 193 kampe blev spil
let før vinderne blev fun
det .

Til vores generalforsam
ling var der mødt 29 med
lemmer op for at høre, hvad 
der var sket 1 1976 samt 
placeringer af holdene. 
Seniorer er begyndt at træ
ne under ledelse af Jan A- 
mundsen. Ungdommen skal og
så i gang, og der er til
melding lørdag den 5. marts. 
Der har været forespørgsel 
om pigefodbold, så det vil 
vi også tage på programmet, 
hvis der ellers er nok pi
ger, der vil lære at spille 
fodbold.
HUSK: tilmelding for piger 

og drenge, lørdag den 
5. marts kl. lH.3o i 
klubhuset.

Så er vi færdige med inden- 
dørsfodbolden. Vi havde 12 
hold med i amtsturneringen. 
Der var ét hold, der blev 
kredsvinder. Det var senior
holdet, der bestod af: Bjar
ne, Jens-Erik, Torben, Erik 
og Ole.
Vi sluttede vinterhalvåret 
med et stort stævne i Skæ
vinge sportssal den 12. og 
13. februar, hvor der blev 
spillet fra 8 morgen til lo

gymnast ik

Gymnastikken holdt gene
ralforsamling onsdag den 
19/1-1977, og vi glædede 
os over, at 22 var mødt 
op.
Bent Ole Hansen, Erik Am- 
brosiussen og Rosa Nymann 
var på valg. Bent Ole øn
skede ikke genvalg, men 
Rosa og Erik blev genvalgt 
og Willy Eriksen blev ny
valgt. Vi ønsker Willy 
velkommen i udvalget.

Den 12/3 har vi gymnastik
afslutning i Skævinge 
Sportssal kl. 15 - 18 for i 
alle vore hold, som vil 
vise resultatet af flittig 
træning vinteren igennem. 
Kl. 2o er der dans på "Ar- 
resøhus", hvor vi håber, 
at så mange som muligt vili 
være med.
Den 13/3 er der gymnastik
stævne i Frederiksborghal- 
len, hvor vi deltager med 
motionsdamerne og de unge 
piger.



Så snart gymnastikafslut
ningen er forbi, begynder 
vi igen på træning til 
gymnastik til idrætsmærket. 
Vi håber, at der er lige 
så mange, der vil være med 
i år, som sidste år, hvor:

13 tog guldmærke
3 - sølvmærke
2 - bronzemærke 

hos de voksne, og af ung
domsmærker blev der taget:

1 guldmærke
2 sølv m. emalje
2 sølv
7 bronze
3 jern

Træningen begynder onsdag 
den 16/3 kl. 18.3o - 19.3o 
og fortsætter de næste 4 
onsdage. Prøven bliver den 
2o/3.
Sommergymnastikken for da
mer i alle aldre begynder 
onsdag den 3o/3 kl. 19.3o- 
2o.3o.

Vi vil herigennem sige tak 
til dig Bent Ole for din 
gode og kammeratlige ind
sats igennem 8 år.
Vi, i gymnastikudvalget, 
håber, at vi stadig kan 
hente råd og vejledning 

hos dig, når det kniber. 
Dit gode humør og 2o års 
erfaring som foreningsmand 
har tit hjulpet, når en 
knude skulle løses og én 
eller anden god idé skulle 
gennemføres.
Tak! Gymnastikudvalget.

håndbold

Der var fin tilslutning til 
håndboldgeneralforsamlingen 
som afholdtes den 17/1 i 
klubhuset. Da Ib Hansen gik 
af, blev Birgit Jensen 
valgt i stedet, og Ulla 
Meldgaard blev genvalgt.
Til 1. suppleant blev valgt 
Britta Jensen og 2. supple
ant Lis Christiansen. Med
lemmerne kom med mange gode 
forslag, som vi vil prøve 
at efterkomme.
På det konstituerende møde 
blev Ulla Meldgaard valgt 
som formand.

Der afholdes spillermøde 
tirsdag den 1/3 kl. 19.3o 
for seniorer i klubhuset. 
Vi håber også at se en mas 
se herrer, da vi vil forsø 
ge at starte et herrehold.



badminton skydning

Tirsdag den 18/1 havde bad
mintonafdelingen general
forsamling. Der var desvær
re ikke mødt nogle aktive 
badmintonspillere op, men 
en bestyrelse blev der da 
valgt.
Der var i år 2 på valg. 
Niels-Erik Andersen blev 
genvalgt, og i stedet for 
Bent Wind, som renser til 
Vejle, blev valgt John Jen
sen.
Vi kan iøvrigt oplyse, at 
vores kampspillere ligger 
nr. 1 i SBK’s turnering.

NB! NB! NB!!
Husk! hver lørdag kl. lo 
er der løbetræning i St. 
Lyngby Skov fra parkerings
pladsen. Poul Erik Skov 
venter på jer. Det er for 
alle medlemmer.

Vi har stadig fin tilslut
ning, og især mellem bør
nene dukker der nye med
lemmer op, nogle så små, 
at de må stables op på en 
kasse for at nå op til 
stativet med geværet, men 
de går på med friskt mod, 
og de skal nok få lært at 
ramme plet.
Ved afdelingens general
forsamling afgik forman
den Knud Erik Møller og 
bestyrelsesmedlem Jørgen 
Olsen. Nyvalgt blev Jens 
Karl Andersen og Torben 
Andersen. På generalfor
samlingen blev der bl.a. 
ytret ønske om pistol
skydning på 15m-banen, 
dette vil blive taget op 
til drøftelse i bestyrel
sen.
GÅ TIL SKYDNING -

EN SPORT I CENTRUM!

SKYDEUDVALGET.



FARVEL OG GODDAG! HOVEDBESTYRELSEN
Ved årsskiftet fik Bent 
Wind en umådelig hjemvé. 
Han kunne ikke undvære det 
jyske længere. Hans firma 
forstod ham og tilbød ham 
straks en stilling som 
salgschef. Vi siger Bent 
tak for hans arbejde med 
bladet og ønsker Bent og 
hans kone held og lykke i 
det jyske.
Samtidig byder vi velkom
men til Anne Marit, der 
bl.a. udmærker sig ved fle
re morsomme illustrationer 
i dette nummer.

Red.

Der findes en gruppe menne
sker i vort område, som vort 
klubblad ikke kan undvære. 
Det er annoncørerne!
De betaler et beløb for at 
have en annonce i bladet, og 
deres bidrag er det økonomi
ske fundament, bladet hviler 
i.
Vi vil gerne sige annoncø
rerne tak for det første år, 
og samtidig glæde os over, 
at næsten alle har ønsket at 
fortsætte med deres annonce 
i 1977.
Samtidig vil vi gerne opfor
dre vore medlemmer til at 
støtte vore annoncører. De 
støtter os!

Formand: Bent Ove Larsen 
Fr.værksvej 69 
Skærød 
telf. 113o56

Kasserer: Anne Nielsen 
Sdr. Banevej 3 B 
Hillerød 
telf. 262663

Sekretær: Inge Larsen 
Holmegårdsparken 

15 
St. Lyngby

Fodbold: Carl Hansen 
Amtsvejen 73 
St. Lyngby 
telf. 110123

Håndbold: Ulla Meldgaard 
Hasejevej 4 
Meløse 
telf. II050I

Gymnastik:Erik Ambrosiussen 
Bolandsvej 18 
Meløse 
telf. 110248

Skydning: Erling Nielsen 
Holmegårdsparken 
14, 3t. Lyngby 
telf. II063I

Badminton:Torben Larsen 
Kildemose 
Meløse

Red.



BØRNELEDER-
KURSUS

d. 15.-18. oktober.
I efterårsferien blev der 
afholdt et børne1ederkursus 
i Fuglsøcentret på Mols. Ud 
af 75 deltagere var vi 5 
piger her fra foreningen. 
Vi startede ved 12-tiden 
med tog fra Hillerød og an
kom til Århus omkring kl. 
18. Her ventede en bus på 
at køre os til Fuglsøcen
tret, hvor vi straks efter 
ankomsten blev indkvarte
ret i værelser. Om aftenen

var vi til en lille "sam
menrystningsfest", hvor vi 
bl.a. hilste på de 3 in
struktører, som skulle un
dervise os, og vi kom i 
snak med mange af de andre 
piger over en kop kaffe 
eller the. Lørdag morgen 
tog vi så fat, veloplagte 
og med godt humør. Vi blev 
inddelt i 3 grupper, og 
fra kl. 8.3o - 16 gjorde 
vi gymnastik, kun afbrudt 
af en frokostpause og nog
le små pusterum. Søndag 
morgen startede vi ligesom 
lørdag, dog skal det be
mærkes, at vi var lidt 
mindre veloplagte p.g.a. 
ømme rygge og ben. Vi 
holdt ud til kl. 16. Så 
fik vi udleveret de mate
rialer, som vi havde ar
bejdet med. Om aftenen 
holdt vi en fest, hvor et 
udvalg havde planlagt for
skellige selskabslege og 
lavet et lille skuespil. 
Mandag morgen gik turen 
hjem igen. Vi var trætte, 
ømme, men først og frem
mest meget klogere.
Vi er glade for, at fore
ningen ville spendere kur
set på os, for vi synes, 
at vi har fået en masse ud 
af det.

TRINE, METTE, NINA.



sikkert- vhå!

når De skal handle:

Købmand Heegård
Meløse

1100 60

^4rresfilius 

CAFETERIA
Selskabs- og mødelokaler 

Diner transportable

Frederiksværksvejen . Meløse 
110367

Holger Jensen 
statsaut. elektro-installatør

St. Lyngby 

Tlf. (03) 11 00 25

Ib Hansen 
Hansemands Farm

Tømrermester
Maskinsnedkeri 

Speciale: Trapper 
Telefon 11 03 76

Spis kager hver dag!

c£esse\s ^^isci^it

En glad hund besøger 
PREBEN
Fuldfoder, tørfisk, vitaminer og 
hakket hundemad.

PREBEN KNUDSEN 
Nyvej 17, Meløse 11 00 92

REDAKTION

Rosa Nymann A.M. Eriksen
Kalvehavevej 5 Asgård 
Hillerød Meløse

tlf. lloSo?

Jan Amundsen
LI. Lyngbyvej 14
LI. Lyngby 
tlf. Ilo43o



Holmegårdsparken 35 

St. Lyngby

Tlf. 11 0615

Willy Jensen 
Murermester

Alt murer- og betonarbejde udføres

MELØSE 11 02 50

Man køber da kød 
hos den rigtige slagter!

Svend Olsen, Skævinge 
Tlf. 28 80 77

Sæt kulør på tilværelsen —

tal motiv-checks
med

Hillerød Landbobank
Tlf. 26 07 00

KØBMAND

HANS JENSEN
St. Lyngby

110017

Gælder det landbrugsmaskiner?

Nordsjællands 
Maskinforretning

Nørretoftvej 13
3200 Helsinge . (03) 29 5819

Aut. David Brown-forhandler

Vand - Varme - Sanitet

Jens Kristensen 
Meløse Smedie

Byvej 11 . 3320 Skævinge

Tlf. 11 00 35

Skal der graves i jorden - 
så ring til Sejer!

Udlejning af rendegraver 
og bæltegravemaskine
Alt jord- og kloakarbejde

Sejer Meldgaard ApS
Hasejevej . Meløse
3320 Skævinge . (03) 11 05 01


